



THE PALESTINIAN WOMAN AND HER ISSUES IN INTERNATIONAL FORUMS



A PALESTINIAN EVENT AT THE UNITED NATIONS GAINS INTERNATIONAL SUPPORT AND CALLS FOR CONFRONTING OCCUPATION VIOLATIONS

Palestine organized an event at the United Nations to discuss the violations of the occupation against Palestinian women, with the participation of prominent international figures. The Minister of Women’s Affairs called for support in reconstruction efforts and the dispatch of investigative committees. International parties reaffirmed their solidarity, and the event concluded with a call to translate support into concrete actions



The Minister of Women’s Affairs Delivers the Arab Statement at the UN Commission on the Status of Women and Calls for the Protection of Palestinian Women.

As the Chair of the Arab League’s Women’s Committee, the Minister of Women’s Affairs delivered the Arab statement during the 69th session of the Commission on the Status of Women at the United Nations. She emphasized the commitment of Arab states to empowering women and enhancing regional and international cooperation to achieve equality and sustainable development.



THE MINISTER OF WOMEN’S AFFAIRS PARTICIPATES IN THE HIGH-LEVEL MINISTERIAL MEETING TO DISCUSS BEIJING +30 REVIEWS AND FUTURE DIRECTIONS.

The Minister of Women’s Affairs participated in a ministerial meeting at the United Nations to discuss the outcomes of Beijing +30. The discussion highlighted Palestine’s experience in promoting women’s participation in the labor market, reaffirmed governments’ commitments to updating legislation and monitoring violence against women, and emphasized the importance of cooperation to achieve the Sustainable Development Goals





آذار 2025

نشرة وزارة شؤون المرأة



المرأة الفلسطينية وقضاياها في المحافل الدولية



فعالية فلسطينية في الأمم المتحدة تحظى بدعم دولي وتدعو لمواجهة انتهاكات الاحتلال

نظمت فلسطين فعالية في الأمم المتحدة لبحث انتهاكات الاحتلال ضد المرأة الفلسطينية، بمشاركة شخصيات دولية بارزة. دعت وزيرة شؤون المرأة إلى دعم الإعمار وإرسال لجان تحقيق، فيما أكدت الجهات الدولية تضامنها، واختتمت الفعالية بالدعوة لتحويل الدعم إلى أفعال.



وزيرة شؤون المرأة تقدم البيان العربي في لجنة وضع المرأة بالأمم المتحدة وتطالب بحماية الفلسطينيات

ألقت وزيرة شؤون المرأة، بصفتها رئيسة لجنة المرأة بجامعة الدول العربية، البيان العربي خلال الدورة 69 للجنة وضع المرأة في الأمم المتحدة، مؤكدة التزام الدول العربية بتمكين المرأة، وتعزيز التعاون الإقليمي والدولي لتحقيق المساواة والتنمية المستدامة.



وزيرة شؤون المرأة تشارك في اللقاء الوزاري رفيع المستوى لمناقشة مراجعات بيجين 30+ والتوجهات المستقبلية

شاركت وزيرة شؤون المرأة في لقاء وزاري بالأمم المتحدة لمناقشة نتائج بيجين 30+، حيث تم تسليط الضوء على تجربة فلسطين في تعزيز مشاركة النساء بسوق العمل، والتأكيد على التزامات الحكومات بتحديث القوانين ورصد العنف ضد النساء، وتعزيز التعاون لتحقيق أهداف التنمية المستدامة.





March 2025

THE MINISTER OF WOMEN'S AFFAIRS DISCUSSES UPDATES ON THE SITUATION OF PALESTINIAN WOMEN WITH DR. SIMA BAHOUS

Minister Mona Al-Khalili met with Dr. Sima Bahous, Executive Director of UN Women, to discuss the challenges faced by Palestinian women and the importance of international support. She emphasized the need to strengthen cooperation to implement women's empowerment programs.



SIGNING OF A MEMORANDUM OF UNDERSTANDING BETWEEN PALESTINE AND CHILE TO STRENGTHEN WOMEN'S EMPOWERMENT.

On the sidelines of the sessions of the Commission on the Status of Women at the United Nations, Minister of Women's Affairs Mona Al-Khalili signed a Memorandum of Understanding with the Chilean Minister of Women. The agreement aims to strengthen cooperation in areas such as women's empowerment, their integration into reconstruction efforts, economic empowerment, political participation, and international advocacy.



THE MINISTER OF WOMEN'S AFFAIRS MEETS WITH THE MINISTER OF WOMEN AND YOUTH IN SOUTH AFRICA.

Minister of Women's Affairs Mona Al-Khalili praised South Africa's steadfast stance in supporting the Palestinian cause, emphasizing the need to hold the Israeli occupation accountable. For her part, South African Minister of Women and Youth, Maite Nkoana-Mashabane, reaffirmed her country's commitment to advocating for Palestine and holding Israel accountable. She also called for strengthening the partnership between the two countries in empowering women.



THE MINISTER OF WOMEN'S AFFAIRS PRAISES THE UN REPORT HIGHLIGHTING THE OCCUPATION'S CRIMES AGAINST PALESTINIAN WOMEN

Minister of Women's Affairs Mona Al-Khalili praised the UN report that documented the Israeli occupation's use of sexual violence as a weapon of war against Palestinians. She emphasized that the report serves as an important legal reference in exposing the systematic violations since October 2023, calling on the international community to hold the perpetrators of these crimes accountable.



وزيرة شؤون المرأة تبحث مع د. سيما بحوث مستجدات أوضاع المرأة الفلسطينية

التقت الوزيرة منى الخليلي بالمديرة التنفيذية لهيئة الأمم المتحدة للمرأة، د. سيما بحوث، حيث استعرضت التحديات التي تواجه الفلسطينيات وأهمية الدعم الدولي، مؤكدة على تعزيز التعاون لتنفيذ برامج تمكين المرأة.



توقيع مذكرة تفاهم بين فلسطين وتشيلي لتعزيز تمكين المرأة

على هامش جلسات لجنة وضع المرأة في الأمم المتحدة، وقعت وزيرة شؤون المرأة منى الخليلي مذكرة تفاهم مع وزيرة المرأة التشيلية، تهدف لتعزيز التعاون في مجالات تمكين المرأة، إدماجها في إعادة الإعمار، والتمكين الاقتصادي، والمشاركة السياسية، والمناصرة الدولية.



وزيرة شؤون المرأة تلتقي بوزيرة المرأة والشباب في جنوب إفريقيا

ثمنت وزيرة شؤون المرأة منى الخليلي موقف جنوب إفريقيا الثابت في دعم القضية الفلسطينية، مؤكدة ضرورة محاسبة الاحتلال الإسرائيلي. من جانبها، أكدت وزيرة جنوب إفريقيا، سينديسيوي تشيكونجا، التزام بلادها بمناصرة فلسطين ومحاسبة إسرائيل، ودعت لتعزيز الشراكة بين البلدين في تمكين المرأة.



وزيرة شؤون المرأة تشيد بالتقرير الأممي الذي يبرز جرائم الاحتلال ضد النساء الفلسطينيات

أشادت وزيرة شؤون المرأة منى الخليلي بالتقرير الأممي الذي وثق ارتكاب الاحتلال الإسرائيلي لجرائم العنف الجنسي كأداة حرب ضد الفلسطينيين. وأكدت أن التقرير يشكل مرجعًا حقيقيًا مهمًا في الكشف عن الانتهاكات الممنهجة منذ أكتوبر 2023، داعية المجتمع الدولي لمحاسبة مرتكبي هذه الجرائم.

